
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 31. marts 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Hvad mener ministeren om, at studerende dropper ud sent i deres uddannel-
se, fordi uddannelsesloftet og positivlisten begrænser muligheden for at tage
to uddannelser på samme niveau, som det fremgår på ”Uddannelsesloft: Stu-
derende dropper ud sent i uddannelsen” bragt på dr.dk den 21. marts 2017,
og mener ministeren, at det er et generelt billede for alle videregående uddan-
nelser?
http://www.dr.dk/nyheder/regionale/nordjylland/uddannelsesloft-studerende-
dropper-ud-sent-i-uddannelsen)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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